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Obec Dolany

Dolany čp. 58, 783 16 Dolany u Olomouce
tel.č.: 585 396 115 | e-mail: obec@dolany-ol.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 10 Zastupitelstva obce Dolany

konané dne 11. 3. 2024 v zasedací místnosti OÚ Dolany od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18:00 - 22:10 hod.
Přítomno: Ing. Rudolf Pečinka, JUDr. Jiří Staněk, Lukáš Martinovský, David Ochman, Ing.

Rudolf Pečinka ml., Arely Pavlína, Béňa Jan, Brückner Miroslav, Lammel Karel,
Látal Jiří, Mgr. Lindnerová Kateřina, Mgr. Lisá Helena, Mgr. Mazalová Eva,
Mentlík Jaroslav, Bc. Šubová Eva, DiS.

Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Rudolf Pečinka
Zapisovatel*: Bc. Martina Nerudová, DiS.
Ověřovatelé zápisu: ,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 10. zasedání

Starosta přivítal zastupitele a občany a vyzval zastupitele k předložení návrhů na doplnění programu.
Jan Béňa navrhuje, přidat bod "Doplnění mimořádných vývozů SKO v letních měsících". Bod bude doplněn mezi body 6 a 7.
Starosta vyzval k hlasování a schválení doplněného programu zasedání.

Program:
1. Program 10. zasedání
2. Schválení zápisu 9. zasedání ZO a určení členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu
3. Informace o činnosti RO
4. Aktualizace směrnice k zadávání VZMR
5. OZV o stanovení výjimek z nočního klidu
6. Změna stanov DSO
7. Doplnění mimořádných vývozů SKO v letních měsících
8. Pozemky
9. Rekonstrukce Sokolovny
10. Nosič kontejnerů
11. Účelová komunikace Nové Sady
12. Změna AP
13. Rozpočtové opatření č. 1
14. Informace a diskuze

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje předložený program 10. zasedání ZO s doplnění bodu "Doplnění mimořádných
vývozů SKO v letních měsících".

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/10ZO/2024 bylo schváleno.

2. Schválení zápisu 9. zasedání ZO a určení členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu
blok 2-1
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Ověřovatelka zápisu 9. zasedání ZO Bc. Eva Šubová, DiS. ověřila zápis bez připomínek. Mgr. Helena Lisá je nepřítomna,
omluvena pro pozdní příchod.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje zápis 9. zasedání ZO.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/10ZO/2024 bylo schváleno.

blok 2-2

Návrhová komise

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany jmenuje  členy návrhové komise: Bc. Eva Šubová, DiS.,  David Ochman, Ing. Pečinka
Rudolf ml.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/10ZO/2024 bylo schváleno.

blok 2-3

Ověřovatelé zápisu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany jmenuje ověřovatele zápisu: Pavlína Arely, Jan Béňa

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2c/10ZO/2024 bylo schváleno.

3. Informace o činnosti RO

Starosta vyzval zastupitele k předkládání dotazů, týkajících se činnosti RO.

Diskuze:
Pavlína Arely dotazuje se na DPP sjednanou s ředitelem školy na výkon manažera projektu, zda

bylo provedeno výběrové řízení.
Mgr. Kateřina Lindnerová objasnila, jak funguji pravidla těchto projektů ve školství a proč musí tyto činnosti

v případě ředitele schvalovat zřizovatel. Starosta doplnil, že rada v tomto plní svou
povinnost zřizovatele a případné dotazy je moždé směřovat na členy školské rady.
Výběrové řízení se v těchto případech nevyhlašuje.

Bc. Eva Šubová dotazuje se na havarijní  opravu kanalizace pod obecním úřadem. Proč nebyla
oprava provedena v rámci stavby kanalizace v části obce "Výmol".

starosta vysvětlil,  že v průběhu provádění monitoringu kanalizace po dokončení stavby
v části obce "Výmol" bylo zjištěno, že splašky z úřadu neodtékají do kanalizace, ale
pod budovu úřadu a bylo nutné provézt tuto neplánovanou opravu.

Bc. Eva Šubová požaduje, aby v hodnotící komisi u výběrového řízení na rekonstrukci Sokolovny
byl také PhDr. Karel Žurek.

starosta zde  byla  jmenována  výběrová  komise  tak,  aby  byl  členem právník,  architekt,
zástupce odborné veřejnosti. Jedná se o výběr zhotovitele, který bude pracovat
na základě projektu, na jehož přípravě jsme i s p. Žurkem spolupracovali a určitě
s ním budeme i nadále potřebné činnosti konzultovat. 

Bc. Eva Šubová dotazuje  se,  proč  dle  sdělení  Moravské  vodárenské  nebyla  z  obce  zaslána  
informace o výši nájemného pro rok 2024.

starosta výše  nájemného  se  neměnila,  protože  je  stanovena  předpisem,  který  vyplývá
z dotace v rámci udržitelnosti.

Bc. Eva Šubová dotazuje  se,  proč  nevyužijeme  nabídky  spol.  Rekovera  na  možné  ukládádní
bioodpadu současně s odběrem kalů z ČOV.

starosta spol. Rekovera bude obci odebírat pouze kaly z ČOV. Další nabídka byla vázána
na svoz bioodpadu, tento svoz si však řešíme naší vlastní svozovou společností.
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Bc. Eva Šubová dotazuje se na výroční zprávu o poskytnutých informacích dle zákona 106/1999
Sb., kde je uvedena poze 1 poskytnutá informace.

Bc. Martina Nerudová v r. 2023 byla opravdu na OÚ doručena poze jedna žádost o informaci dle tohoto
zákona.

Bc. Eva Šubová dotazuje se na opravu chodníku spol. MODOS, o jaký chodník se jedná.
starosta jedná  se  o  chodník  u  podloubí  obecního  úřadu,  který  bylo  nutné  předláždit

po provedení havarijní opravy kanalizace. Stará, betonová dlažba byla nahrazena
dlažbou zámkovou.

Bc. Eva Šubová dotazuje se na připravenost projektů pro využití FVE v obci.
starosta máme zpracovánu Místní energetickou koncepci (MEK), která je podmínkou pro

podání žádostí o dotace. Zde je také stanoveno pořadí priorit a aktuálně zjišťujeme
podmínky pro možné sdílení vyrobené energie v rámci obce. Postupně budeme
posuzovat další možnosti, kde je možné v obci FVE využít.

Bc. Eva Šubová dotazuje se na prodloužení termínu realizace stavby kanalizace pod Kartouzkou a
zda se bude i navyšovat cena díla.

starosta v  průběhu  zimy  byla  stavba  přerušena  z  důvodu  nepříznivého  počasí  a  byla
zjištěna závada na napojení stávající tlakové kanalizace do soukromé gravitační
kanalizace, čímž docházelo k vytékání splašků na soukromý pozemek. Tato oprava
by měla být provedena v tomto měsíci..

Jan Béňa požaduje  uvádět  do  zápisů  RO  bližší  specifikaci  účelu  pronájmu  pozemků  a
nebytových prostor.

Karel Čuda vysvětlil,  za  jakým  účelem  jsou  prostory  pronajímány  a  zodpověděl  dotazy
na konkrétní případy pronájmů.

Jan Béňa dotazuje se na cenové nabídky údržby zeleně v obci. Z usnesení není zřejmé které
lokality se údržba týká.

starosta popsal, o které oblasti výsadby se jedná a které zahradnické firmy byly osloveny a
předložily nabídky. Bližší specifikace lokality je uvedena v přiložené nabídce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany bere na vědomí informace o činnosti RO č. 28-34, 27.11.2023 - 19.02.2024.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Aktualizace směrnice k zadávání VZMR

Starosta vysvětlil, čeho se změna v aktualizované směrnici pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu týká. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje aktualizované znění směrnice k zadávání VZMR. Změna souvisí s novelizaci
zákona o veřejných zakázkách a týká se termínů zveřejňování smluv na profilu zadavatele a rozhodování RO v případě
krizových situací.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/10ZO/2024 bylo schváleno.

5. OZV o stanovení výjimek z nočního klidu

Paní tajemnice sdělila, v jakých případech je tato vyhláška využívána.

Diskuze:
Jaroslav Mentlík dotazuje se na pravidelně se opakující soukromé akce, které ruší noční klid a

veřejný pořádek.
starosta tito organizátoři soukromých akcí porušují zákon, což lze řešit přivoláním policie.
Pavlína Arely dotazuje  se,  zda  není  možné  vyhradit  v  Pohořanech  nějaké  ochranné  pásmo,

v  němž  by  bylo  omezeno  používání  pyrotechniky.  Je  zde  velké  množství
chovatelů hospodářských zvířat.

starosta budeme se snažit prověřit všechny možnosti.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany vydává Obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu, kterou se stanovují výjimky pro akce,
při nichž nemusí být noční klid dodržován od 22:00 do 02:00hod. Jedná se o tyto akce:
Kácení máje ve Vésce, hody ve Vésce, Dolany v Dolanech, Gulášofest v Dolanech, retrodisco v Dolanech, sportovní
odpoledne s večerní zábavou v Pohořanech, 2 noční hasičské soutěže v Dolanech a oslavy příchodu nového roku.
Výjimka je platná vždy pouze pro tu část obce (Dolany, Véska nebo Pohořany), ve které se akce koná.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/10ZO/2024 bylo schváleno.

6. Změna stanov DSO

Starosta popsal změny stanov, které souvisí s odchodem několika obcí ze svazku a se vstupem DSO do SSOOK a.s., úpravou
podmínek vyhotovení zápisů z jednání a rozdělování případného zisku a doplnění podmínek v případě zručení svazku.

Diskuze:
Bc. Eva Šubová ve stanovách svazku je uvedena výše poplatku na občana 50 Kč a dříve bylo

25 Kč. Proč je sídlo svazku Dolany 58.
starosta zde se jedná o cenu jedné akcie a pro nově vstupujícího člena je tato částka vyšší.

Sídlo svazku je v Dolanech proto, že předsedou svazku je starosta Dolan.
Jan Béňa dotazuje se, zda existuje nějaká výroční zpráva svazku.
starosta zde  je  to  stejné  jako  u  obcí.  V  únoru  byl  proveden  přezkum hospodaření  a

závěrečná zpráva s výsledkem hospodaření je zveřejněna.
Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje nové stanovy dobrovolného svazku obcí Odpadové hospodářství svazku obcí,
se sídlem Dolany 58, 783 16 Dolany, IČ: 11650796, které jsou přílohou tohoto usnesení.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Šubová)

Usnesení č. 5/10ZO/2024 bylo schváleno.

7. Doplnění mimořádných vývozů SKO v letních měsících

19:10 hod. příchod Mgr. Helena Lisá

Starosta připomenul, že v r.2023 byl tento návrh také na zasedání ZO a nebyl schválen. Nyní je požadavek občanů znovu
na programu zasedání a pokud mimořádné svozy schválíme, můžeme si po ukončení období vyhodnotit jaké budou výsledky
třídění a rozhodnout se, jak v dalších letech postupovat.

Ing. Rudolf Pečinka ml. promítnul graficky zpracovaný přehled produkovaných odpadů a porovnání let před a po zavedení
systému D2D. Z přehledu je zřejmý pokles SKO, nárůst plastu a papíru a výrazný nárůst BIO odpadu.

Dále  proběhla  diskuze  o  zavedení  mimořádných  svozů  SKO  v  letních  měsících.  Jan  Béňa  navrhuje  posílit  svoz
v letních měsících 2x měsíčně v červnu, červenci a srpnu. Bc. Eva Šubová navrhuje posílit svoz také v září. Starosta sdělil,
že jeden vývoz SKO přijde obec na cca 40tis. Kč., tj. cca 160 tis. Kč za 4 mimořádné svozy navíc (červen-září).

Diskuze:
Pavlína Arely dotazuje se na možnost, omezit vývoz BIO odpadu v zimních měsících a tím zase

naopak ušetřit.
Starosta sdělil, že se i o tomto uvažuje, protože BIO odpadu je v zimě minimum a často

nelze z důvodu mrazu vysypat.
Mgr. Eva Mazalová dotazuje se, zda je možné, pokud nestačí nádoba na plasty, připravit tento odpad

v pytlích vedle nádoby.
starosta pytel  s  odpadem  vedle  nádoby  nebude  vyvezen,  protože  systém  evidence

prostřednictvím čipů nám toto neumožňuje. Je možné odložit odpad u obecního
úřadu u kontejnerů, případně zažádat o další nádobu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje doplnění mimořádných vývozů SKO v letních měsících červen, červenec, srpen a
září.  Vývoz  tak  bude  v  těchto  měsících  probíhat  1x  za  14  dní.  ZO pověřuje  starostu  dojednáním se  svozovou
společností.
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Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 2 (Látal, Mentlík) / Zdrželo se: 2 (Lindnerová, Pečinka)

Usnesení č. 6/10ZO/2024 bylo schváleno.

8. Pozemky

směna Banaš - Záměr směny byl zveřejněn od 20.02. do 07.03.2024.

Starosta popsal důvod směny a vysvětlil, o jaké pozemky se jedná. Také připomenul, jak probíhala jednání s p. Banašem
v průběhu předchozích let.

Diskuze:
občanka dotazuje se, zda proběhlo jednání s p. Banašem o odkoupení pozemku v Dolanech.
JUDr. Staněk tento návrh byl projednán jako první, ale p. Banaš o prodej neměl zájem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje  směnu části obecního pozemku parc. č. 383 trvalý travní porost o výměře
cca 673 m2 v k.ú. Pohořany na Moravě, za část pozemku *** parc. č. 415 zahrada o výměře cca 31 m2 v k.ú. Dolany
u Olomouce. Pozemky budou oceněny dle znaleckých posudků. 

- pro pozemek na Pohořanech - posudek č. 1705-03/2020 - cena 10,32 Kč za m2

- pro pozemek v Dolanech - posudek č. 1704-02/2020 - cena 1 602 Kč/m2

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Brückner)

Usnesení č. 7/10ZO/2024 bylo schváleno.

9. Rekonstrukce Sokolovny
blok 9-1

Starosta přečetl petici předloženou občany, kteří takto vyjádřili svůj nesouhlas s demolicí Domu služeb na návsi. Petice je
podepsána 298 občany.

Starosta připomenul celou historii příprav rekonstrukce Sokolovny od r. 2015. Připomenul také, že veřejné projednání
rekonstrukce Sokolovny včetně demolice DS proběhlo v červnu 2021. Tohle projednání bylo prostorem pro vyjádření
občanů a předložení dotazů. Starosta dále  předložil možnosti náhradních prostor pro přemístění květinářství, kadeřnictví,
knihovny a dalších prostor pro aktivity spolků. Sdělil, jaký je aktuální stav realizace výběrového řízení na zhotovitele díla a
jaké jsou předpokládané termíny zahájení a průběhu stavby. Dále starosta předložil možné zdroje financování projektu,
dotační i vlastní a podrobně popsal aktuální finanční situaci obce. Starosta také vysvětlil,  proč bylo nutné vypovědět
nájemní smlouvy v DS již nyní a sdělil, že v příštím týdnu proběhnou jednání se zhotovitelem díla o termínu, kdy bude
nutné demolici  DS provézt.  Se zhotovitelem bude projednáno zda je možné zahájit  některé práce před demolicí  DS.
Se zahájením prací se počítá v červnu a doba stavby je plánována na cca 18 měs. Starosta dále informoval, že současně
s rekonstrukcí Sokolovny je plánována stavba menšího domu služeb vedle domu č.p. 52.

Diskuze:
nájemce květinářství dotazuje se, kdy budou náhradní prostory pro květinářství.
starosta pravděpodobně v příštím týdnu začne jednání se zhotovitelem a během března

bychom měli vědět, kdy bude nutné k demolici DS přistoupit. Aktuálně jednáme
o pořízení kontejnerové prodejny a realizace by měla proběhnout do léta. Prodejna
by měla být umístěna vedle obchodu p. Kočírkové.

nájemce hostince dotazuje se, na možnost dočasného uskladnění vybavení hostince.
starosta nějaké prostory v areálu likérky určitě nalezneme.

Starosta sdělil, že zhotovitelem díla bude spol. Metrostav DIZ s.r.o. a nabídnutá
cena díla je 95,5 mil. kč bez DPH.

občané dotazují se, jak dlouho bude rekonstrukce trvat a kam bude přesunuta Dolanka a
posilovna.

starosta doba realizace je plánována do poloviny roku 2026 a to včetně stavby nového
domu  služeb.  O  Dolance  budeme  jednat  s  Tovéří  a  Bělkovicemi  a  posilovnu
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bychom chtěli přemístit do budovy v areálu FC.
Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje zahájení realizace stavby "Rekonstrukce Sokolovny" s vybraným zhotovitelem
METROSTAV DIZ s.r.o, Praha, IČ: 25021915, za nabídkovou cenu 95 500 000 Kč bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/10ZO/2024 bylo schváleno.

blok 9-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Dolany  schvaluje  zajištění  náhradních  prostor  pro  květinářství  a  kadeřnictví  vybudováním
kontejnerové prodejny.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/10ZO/2024 bylo schváleno.

blok 9-3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje projektovou přípravu na realizaci stavby nového domu služeb a projektovou
přípravu na rekonstrukci sousední haly,  určené k přestavbě na KKC (kulturní a komunitní centrum).

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8c/10ZO/2024 bylo schváleno.

10. Nosič kontejnerů
blok 10-1

David Ochman předložil návrh specifikace vozidla a předložil argumentaci provozu vozidla prostřednictvím JSDH, což
navrhuje také starosta. Údaje doplnil Jan Béňa, který ovšem nesouhlasí s tímto způsobem provozování vozidla a je názoru,
že by měla mít obec vlastní řidiče jako zaměstnance obce.

Starosta  objasnil,  že  nabídka,  kterou  nechal  David  Ochman  vypracovat,  slouží  aktuálně  pouze  pro  stanovení
předpokládané hodnoty vozidla pro zadávací podmínky výběrového řízení. Vozidlo musí být vysoutěženo veřejnou zakázkou,
ze které teprve zjistíme výslednou cenu vozidla.

Následná diskuze se týkala především nosnosti vozidla 9 nebo 12 tun a způsobu jeho provozování.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje pořízení nosiče kontejnerů o nosnosti 12 t, pro potřeby obce a JSDH obce
Dolany a pověřuje starostu zajištěním výběrového řízení.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Béňa)

Usnesení č. 9a/10ZO/2024 bylo schváleno.

blok 10-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje porovozování nosiče kontejnerů prostřednictvím JSDH obce Dolany.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 1 (Béňa) / Zdrželo se: 1 (Šubová)

Usnesení č. 9b/10ZO/2024 bylo schváleno.

11. Účelová komunikace Nové Sady

JUDr. Jiří Staněk informoval, jak probíhá jednání ve věci existence či neexistence veřejně přístupné komunikace v Nových
Sadech.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dolany bere na vědomí  informaci o stavu řízení ve věci  účelové komunikace Nové Sady a
pověřuje místostarostu JUDr. Jiřího Staňka pokračováním v zastupování obce v této záležitosti.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

12. Změna AP

Starosta předložil komentář k jednotlivým položkám AP. Ing. Jan Doležel doplnil informace z jednání stavební komise,
týkající se oprav cest po stavbě kanalizace.

Následně proběhla diskuze týkající se obnovy vozového parku obce. Aktuálně je nutné pořídit vozidlo pro DPS a zajistit
způsob obsluhy ZŠ, která aktuálně nemá žádné vozidlo.

Diskuze:
Pavlina Arely upozorňuje na nutnost opravy havarijního stavu stěny KD Pohořany.
Jaroslav Mentlík navrhuje  přesunout  ze  zásobníku  akcí  do  r.2024  zpracování  studie  a  PD

na rekonstrukci hasičské zbrojnice ve Vésce.
Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje Změnu AP č.1 dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/10ZO/2024 bylo schváleno.

13. Rozpočtové opatření č. 1

Rozpočtové opatření souvisí se změnou AP. Starosta vysvětlil jenotlivé položky rozpočtového opatření.

Diskuze:
občan dotazuje  se  na možnost  vybudování  chodníku podél  silnice  v  Nových Sadech.

Aktuálně je po obou stranách silnice žlab na odvod vody.
starosta máme rozpracovanou PD na vybudování chodníku z Vésky do Nových Sadů a ten

by měl vézt až k mostku.
Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Dolany schvaluje  Rozpočtové opatření  č.  1  dle  předloženého návrhu,  se změnou na straně
příjmů -11 129,50 Kč a změnou na straně výdajů 13 303 570,50 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/10ZO/2024 bylo schváleno.

14. Informace a diskuze

Dotace - zde byla již předložena informace v průběhu zasedání.

Program rozvoje obce - starosta sdělil, že pošle zastupitelům seznam navrhovaných akcí a požádal o případné doplnění.
Plán rozvoje bude na programu příštího zasedání ZO.

Dolany v Dolanech - přípravy na akci intenzivně probíhají.

Změna ÚPD č.2 - starosta sdělil, že obdržel ještě několik požadavků na zařazení do změny ÚPD a jedná spořizovatelkou
změny ÚPD o možnosti jejich zařazení.

Realizace akce doplnění V+K - bylo sděleno v průběhu zasedání.

Pozemek Ústavu chudých - pozemek nebyl evidován jako pozemek obce. Předběžně bylo uvažováno tak, že nepřihlásí-li
se majitel, zažádá následně obec ÚZSVM o převedení tohoto pozemku do majetku obce. O pozemek projevilo zájem několik
společností. Aktuálně čekáme, jak se k těmto žádostem postaví katastrální úřad.

Zadání PD - modernizace ČOV - na ČOV bylo provedeno provizorní odhlučnění, nicméně v rámci modernizace budou
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pořízeny nové nízkohlukové kompresory.

Diskuze:
občanka požaduje vyřešit průchod kolem obecního úřadu, kde není podél silnice chodník a

občané musí procházet podpoubím a po schodišti.
starosta prostor  mezi  mlýnem  a  úřadem  je  na  vybudování  chodníku  příliš  úzký  a

všechny možnosti jsme již prověřovali. Jiná bezpečná varianta zde možná není.

Místostarosta  p.  Martinovský  připravil  soubor  podnětů  pro  řešení  dopravních
situací v obci. Můžeme tam Váš podnět přidat a nechat posoudit odbornou osobou.

Pavlína Arely doporučuje  udělat  některé  příští  zasedání  na  Pohořanech  a  obnovit  konání
zasedání ve Vésce i v Pohořadech alespoň jedenkrát ročně v každé části obce.

Bc. Eva Šubová dotazuje se, zda je v pořádku, že vozidla stavby V+K projíždějí přes Uličky.
starosta sděluje, že situaci na příštím KD prověří.
Bc. Eva Šubová dotazuje  se,  zda máme nějakou zpětnou vazbu od Monety,  týkající  se  využití

bankomatu a jestli nám bude v obci ponechán a zda byl s bankou řešen problém
s chybějícími penězi v bankomatu.

Ing. Rudolf Pečinka ml. banka nás nekontaktovala, smlouva je na 3 roky zdarma a chybějící peníze jsme
s bankou řešili.

Ověřovatel:   ............................................................
 
Starosta: Ing. Rudolf Pečinka   ............................................................
 
Místostarosta: JUDr. Jiří Staněk   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


